
                                                                     Zápisnica 
z riadneho zasadnutia komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 

konaného dňa 29.5.2013 v Galante 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  Mgr. Alica Orbánová, p.Varga, Ing. Ottahel, PaedDr. Forro.  
 
Mgr. Zsolt Barczi - predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí, ktorí sa zúčastnili 
riadneho zasadnutia komisie a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia.  
Program zasadnutia: 1. Sprievodné športové podujatia počas Galantských trhov 
                                  2. Vyhodnotenie činnosti členov komisie 
                                  3. Informácia o príjmoch a výdavkoch za apríl  2013 - SŠZ 
                                  4. Vyhodnotenie 31.ročníka Behu Galantou  
                                  5. Rôzne  

Bod č. 1) Sprievodné športové podujatia počas Galantských trhov 
Mgr. Alica Orbánová - informovala členov komisie o doručených žiadostiach na odd. ŠkKaŠ 
o pridelenie dotácie z rozpočtu mesta na uskutočnenie sprievodných  športových podujatí počas 
XXIX .roč. Galantských trhov. Výška finančných prostriedkov v rozpočte mesta na športové 
podujatia počas GT  bola MsZ schválená vo výške 1 800 €. Uviedla návrh na prerozdelenie dotácie 
medzi ŠK, TJ ktoré podali žiadosť:  
ŠK,TJ                                           žiada                              navrhnutá čiastka 
TJ Gasto Metalfin                           400 €   350  €              
KO BOX club                              1 500 €             1 000 €                                                                   
Mestský kolkársky klub                 500 €           450 € 
 
Mgr. Zsolt Barczi – aká čiastka bude poskytnutá pre Freestyle bmx ? 
Mgr. Alica Orbánová – Financovanie Športovej akcie Freestyle bmx  pred OD Univerzál počas GT   
vo výške 200 € zabezpečí oddelenie ŠkKaŠ.  
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú informáciu a odporúča riaditeľstvu GT schváliť  
prerozdelenie   dotácií pre ŠK na uskutočnenie sprievodných  športových podujatí počas 
XXIX. ro č. Galantských trhov v zmysle návrhu.  
 
Bod č.2) Vyhodnotenie činnosti členov komisie  
Mgr. Zsolt Barczi -  predniesol návrh vyplatenia odmien za I. polrok 2013 pre členov komisie – 
odborníkov z radov občanov. 
Komisia jednohlasne odsúhlasila návrh na vyplatenie odmien. 
 
Bod č. 3) Informácia o príjmoch a výdavkoch za apríl 2013 – SŠZ 
p.Majerník – informoval prítomných o príjmoch a výdavkoch SŠZ za obdobie apríl 2013. Písomnú 
správu obdržali všetci členovia komisie na zasadnutí. 
p. Vígh – bol vykonaný výrub topoľov okolo tenisových kurtov, či boli vysadené nové stromy? 
p. Varga – pri štadióne boli vysadené stromy , ktoré nespôsobujú alergie a pri tenisových kurtoch 
nechceli výsadbu stromov. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú správu bez pripomienok. 
 
Bod č. 4) Vyhodnotenie 31.ročníka Behu Galantou 
Mgr. Alica Orbánová – podala informáciu o športovom podujatí konanom dňa 13.4.2013  Beh 
Galantou – Beh oslobodenia. Vyhodnotenie uvedeného behu sa konalo 23.4.2013, organizačný štáb 
z dôvodu narastajúceho počtu účastníkov behu navrhol zmenu trasy, ktorá bude zapracovaná do 
organizačného zabezpečenia na rok 2014. 



p. Vígh – navrhuje v prípade zmeny trasy preveriť či MsKS vie  poskytnúť požadované sociálne 
zariadenia. 
p. Szelle – schvaľuje zmenu trasy cez mesto, doporučuje osloviť partnerské mestá, bude treba 
navýšiť rozpočet. 
Komisia MTVaŠ schvaľuje zmenu trasy behu Galantou , navrhuje zvýšiť rozpočet na rok 
2014, preveriť či MsKS  vie poskytnúť požadované sociálne zariadenia a osloviť partnerské 
mestá. 
 
Bod č. 5) Rôzne 
Mgr. Zsolt Barczi  
- uviedol, že oddelením ŠkKaŠ bolo vyžiadané stanovisko k hraciemu času OZ Interliga, návrh 
presunu hracieho dňa z nedele na sobotu  popoludní OZ nevyhovuje. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú informáciu. 
 
p. Mészarosová- zapisovateľka komisie informovala o doručení žiadosti od FC Slovan o navýšenie 
dotácie k zmluve č. 177/2013 z rozpočtu mesta pre FC Slovan. Navýšenie je požadované na 
vyhotovenie  a dodanie registračných preukazov pre hráčov,   
- ďalej informovala o  doručení žiadosti od predsedu FC Slovan Ing. Ottahela a riaditeľa ZŠ  
Štefánikovej PaedDr. Forra, kde žiadajú o poskytnutie finančných prostriedkov na rekultiváciu 
existujúceho futbalového ihriska v areáli školy, kde prebiehajú tréningy prípravky futbalistov FC 
Slovan Galanta. Požadovaná  čiastka je 500 € na zakúpenie 140 kg trávneho semena.  
Členovia komisie sa uzniesli, že žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov pre FC Slovan 
na  vyhotovenie  a dodanie registračných preukazov pre hráčov odmieta, je potrebné 
preklasifikovať žiadosť, nakoľko  registrácia už prebehla. 
Mgr. Zsolt Barczi  - vyzval riaditeľa ZŠ Štefánikovej ,aby  opísal stav futbalového ihriska pri  ZŠ. 
PaedDr. Forro – uviedol, že ihrisko po dohode s FC Slovan malo byť sponzorsky upravené, 
nakoľko sa na ihrisku realizujú tréningy prípravky futbalistov FC a plánujú sa realizovať naďalej. 
Boli vykonané prípravné práce na jeho obnovenie – preoranie, následné urovnanie a prekyprenie. 
Investor zlyhal  a na základe toho žiadajú o poskytnutie hore uvedených finančných prostriedkov. 
Ihrisko je pripravené na výsev trávy, je potrebných 140 kg trávneho semena v celkovej hodnote 500 
€. 
p. Vígh – navrhol  účelovo poskytnúť financie pre FC Slovan na výsev trávy v areáli ZŠ, 
p. Kollarik – uviedol, že ihrisko nebolo nikdy kvalitné. 
 
Členovia komisie MTVaŠ  na základe horeuvedených skutočností odporúčajú  použiť časť 
rezervy nasledovne:  FC Slovanu  zaslať dotáciu  dodatkom k zmluve č. 177/2013 s účelovým 
zameraním na  zakúpenie trávneho semena v hodnote 500 €. 
 
Členovia komisie odporúčajú , aby  výsev trávy na ihrisku, prípravné práce na jeho 
obnovenie a pravidelné polievanie zabezpečoval riaditeľ ZŠ Štefánikova, valcovanie 
a pravidelné kosenie ihriska zabezpečovala SŠZ.  
 
Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným a uviedol, že nasledujúce zasadnutie sa 
bude konať 17.9.2013 o 15.00 hod , poďakoval za  účasť a zasadnutie ukončil.  
                                                                                                                                                                                     
                                                                                             Mgr. Zsolt Barczi v.r. 
     predseda komisie 
 
V Galante 30.5. 2013  
Zapísala: H. Mészárosová  


